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Teodorovici: Cum putem sa luam bani de la Pilonul II? Nu e intentia statului român

Statul român nu are intentia ca prin Ordonanta 114 sa ia vreun ban de la Pilonul II, ci doar a dat

posibilitatea deponentilor de a-si transfera contributiile pe viitor, a declarat, marti, ministrul Finantelor,

Eugen Teodorovici, la Parlament. 

"Cum putem sa luam bani de la Pilonul II? Nu e intentia statului român. Guvernului României prin OUG 114 nu a

spus ca ia vreun ban de la Pilonul II. Am dat doar posibilitatea deponentilor de a-si transfera contributiile pe viitor.

Banii depusi pâna în prezent ramân în Pilonul II, contributiile viitoare se (muta n.r.)...Ati auzit pâna azi de vreo

decizie a unui contribuabil sau deponent la Pilonul II sa se mute la Pilonul I?. Hai sa vorbim asa, pas cu pas, cum

ne învata pe noi cineva azi foarte des. Hai sa vedem daca sunt decizii de mutare de la Pilonul II catre Pilonul I", a

spus Eugen Teodorovici.

Întrebat de jurnalisti despre modul în care pot fi realizate investitiile, el a afirmat ca pot fi multe alte exemple în

care banii se pot investi si ca "ideea e sa nu privezi Pilonul I de pensii ca principiu, daca faci o investitie trebuie sa

aduca bani în acest pilon".

Ministrul Finantelor a declarat ca prin intermediul OUG 114 s-a dat posibilitatea ca fondurile respective sa se duca

si catre proiecte de tip parteneriat public privat, întrucât nu aveau aceasta posibilitate în vechiul cadru legislativ.

"Vointa politica este pentru orice discutie deschisa. Colegii mei din Guvern pe fiecare sector în parte poarta

discutii cu actorii pe fiecare sector în parte si daca vor exista amendamente, amendamente care trebuie sa pastreze

principiile OUG 114 dar care pot aduce un plus pentru economia din România, pentru persoanele fizice si

persoanele juridice", a spus Teodorovici.

De asemenea, el a mentionat ca vor avea loc discutii între premier si ministrii care se ocupa de fiecare sector în

care OUG 114 va produce efecte, iar apoi discutiile vor continua cu actorii din piata.

"Vor fi în aceasta saptamâna discutii, dupa ce vom avea o discutie si cu doamna prim ministru, toti colegii din

Guvern ce au în coordonare acest aspect, dupa care se vor continua discutiile cu fiecare actor din piata si într-un

final, spunem noi cât mai repede sa avem o pozitie clara agreata cu toti cei implicati si daca este cazul, cât mai

repede sa avem adoptarea acestei ordonante", a mai declarat ministrul Finantelor.
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